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Stockholms universitet Besöksadress: Telefon: 08-16 20 00 (vxl) 

Box 27 861, 115 93 STOCKHOLM Karlavägen 104, våning 5 Telefax:  

www.ims.su.se E-post:  

 

Sammanträde institutionsstyrelsen vid IMS  
 
Tid och plats: onsdag 8 mars 2023, 13-15 | Hybrid: Sem 1, Filmhuset/Zoom 

 

  
Närvarande: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledning  

Anja Hirdman Prefekt i tjänsten/ordförande 

Marina Dahlquist  Stf prefekt i tjänsten  

Peter Erell Administrativ chef (adjungerad,  

ej rösträtt) 

  

Lärare/forskare  

Anna-Sofia Rossholm IMS Lärare/forskare (FILM) 

Malin Wahlberg,  

(via Zoom) 

IMS Lärare/forskare (FILM) 

Paula von Wachenfeldt, 

(via Zoom) 

IMS Lärare/forskare (MODE) 

Mattias Ekman,  

(via Zoom) 

IMS Lärare/forskare (JMK) 

Maria Nilsson IMS Lärare/forskare (JMK) 

  

Teknisk administrativ   

Petrus Dahlbeck IMS TA-personal 

  

SUS-representanter  

Ole Johnny Fossås,  

(via Zoom) 

IMS Studenter forskarnivå (SUS) 

Veronica Crispin 

Quinonez 

IMS Studenter grund/avancerad 

(SUS) 

  

Under mötet deltog även 

Anna Åberg 

Marie Jonsson Ewerbring 

Henrik Schröder 

Jimmy Pettersson 
  

  

Protokollförare:  

 

  

Svante Emanuelli Kommunikatör (ej rösträtt) 
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ÄRENDEN 
 
§1. Öppnande.  

Fastställande av 

dagordning  

 

 

 

Mötet öppnades. Dagordningen fastställdes.  

  
§2. Utseende av 

justeringspersoner 

 

Utsågs Maria Nilsson och Anna-Sofia Rossholm.  

  
§3. Föregående 

protokoll  

 

 

 

Föregående protokoll lades till handlingarna utan anmärkning. 

Föregående protokoll från den 1 februari 2023 skickas ut med 

kallelsen till personal@ims.su.se den 1 mars 2023 (se kallelsens 

bilaga 1). 

§4. Anmälan av 

 

a) Prefektbeslut rörande revidering för kandidatkurs  

Modevetenskap FS2003 (se kallelsens bilaga 2) 

[Föredragande: Paula von Wachenfeldt, studierektor 

modevetenskap, grund och avancerad nivå] 

 

Paula von Wachenfeldt berättade att Modevetenskapen har 

många sökande i förhållande till antalet examinatorer. En 

revidering av kandidatkursen kan möjliggöra antagandet av fler 

studenter till kursen. Därför tror Modevetenskapen att parvis 

uppsatsskrivning såsom sker vid de andra enheterna är en bra 

lösning. 

 

b) IMS Bemanningsprinciper (se kallelsens bilaga 3) 

[Föredragande: , administrativ studierektor] 

 

Administrativ studierektor  rapporterade om 

IMS Bemanningsprinciper. Efter en formaliafråga från Mattias 

Ekman, representant för lärare/forskare, om beredningen av 

ärendet, föreslog prefekten att beslut om bemannings- 

principerna skulle tas vid institutionsstyrelsens nästkommande 

möte den 5 april 2023.  
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§5. Informations-

punkter 

 
 
 

Information från prefekterna  

 

Anja Hirdman berättade att:  

 

– Det går sämre ekonomiskt för den Humanistiska fakulteten 

som helhet. IMS har inte längre ett positivt myndighetskapital. 

– Institutionen är skyldig att återbetala 4 miljoner SEK,  

då den inte uppnått sina belopp för helårsprestation (HÅP)  

och helårsstudent (HÅS).  

– Lokalkostnaderna har kunnat sänkas tack vare flytten av 

Modevetenskapen till Garnisonen. Prefekten gav Peter Erell en 

eloge för hans arbete med att sänka lokalkostnaderna för 

institutionen. 

 

– Vi har ett lägre söktryck inom våra grundutbildningar.  

 

– Breddad rekrytering. Studentavdelningen gjorde en intressant 

dragning om breddad rekrytering. Man har tittat på olika 

parametrar hos studenterna jämfört med befolkningen i övrigt. 

Journalistprogrammet skiljer sig från mängden 

programstudenter vid Stockholms universitet. Dessa studenter 

är till största delen inrikesfödda med höga slutbetyg från 

gymnasiet, och de har föräldrar med hög utbildning. På andra 

sidan spektrat har vi Lärarprogrammet som har studenter med 

en motsatt bakgrund.  

 

– Vi har skickat in förslag på valbara IMS-medarbetare  

för val till lärarförslagsnämnden respektive Humanistiska 

fakultetsnämnden. Prefekten uppmanade styrelsens ledamöter 

att rösta i höstens val.  

 

– Hösten 2023 är det även val till institutionsstyrelsen. Innan 

dess kommer det att tillsättas en valberedning. De nya 

ledamöterna kommer tillsättas till vårterminen 2024. 

Valberedningen kommer bestå av en ordförande och två 

ledamöter i valberedningen. Valet kommer att anordnas mellan 

6-17 november 2023 (dvs. v 45 eller 46). 

 

– Medarbetarundersökningen. Ett förslag från 

arbetsmiljögruppen är att IMS borde anordna en gemensam 

workshop för hela institutionen för att diskutera resultatet av 

Medarbetarundersökningen. Den 22 maj kommer vi att ha nästa 

personalmöte.  
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Det slogs fast att detta är ett bra tillfälle och ett bra forum för att 

genomföra workshops i mindre grupper. 

 

 

Marina Dahlquist rapporterade att: 

 

– Det nu har tecknats ett avtal för visning av film i 

Filminstitutets biografer. Ansvaret för rättigheterna ligger på 

Stockholms universitet. Juristerna har bedömt att vi kan se de 

här visningarna – och att de betraktas som ett slutet sällskap. 

Närvaro på studenter kommer att tas. Och på hemsidan kommer 

det stå att det är en ”sluten visning” fyller  i. 

 

– Ett av målen för Modevetenskapen i årets Verksamhetsplan 

2023 är ett fortsatt arbete för att” få Modevetenskap 

klassificerat som huvudämne på nationella listan över 

forskningsämnen”. 

 

– För närvarande finns inte Modevetenskapen som ämne att 

söka. Det är därför svårt för Modevetenskapen att ansöka om 

forskningsmedel – då man ofta tvingas söka inom ramen för 

andra forskningsområden. Ämneskategoriseringen kan komma 

att ses över för Modevetenskapens del. Det vore önskvärt att 

Modevetenskapen blev ett eget forskningsämne, och 

argumentation har skickats till rektor för vidarebefordran då 

diskussioner nu pågår hos UKÄ om ämnesstandard. 

 

– Tillsättningen av lektoratet i journalistik framskrider. Två 

kandidater är kallade och de kommer att bjudas in till 

provföreläsningar. Anja Hirdman och  är IMS 

representanter.  

 

– De nya doktoranderna  

 började sin forskarutbildning vid IMS den 1 mars 

och är nu på plats.  

 

Information från administrative chefen  

 

– Bokslut 2022 (se kallelsens bilaga 4.1-4.4) 

[Föredragande: Peter Erell i närvaro av Anna Åberg och  

Marie Jonsson Ewerbring, samtliga från IMS 

Ekonomiavdelning] 

 

Vi har budgeterat för lägre lokalkostnader 2023 än för 2022.  
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Sammanfattning 

”Det negativa resultatet för 2022 är i allt väsentligt kopplat till 

återbetalning av UGA-medel. Utfallet 

för gemensam administration visar på + 196 tkr.” 

 

– Peter Erell gav ekonomerna Anna Åberg och Marie Jonsson 

Ewerbring en eloge för att de lyckats ”pricka rätt” i sina 

ekonomiska prognoser.  

 

– Veronica Crispin Quinonez, studentrepresentant 

grund/avancerad nivå, ställde en fråga om underprestationen, då 

hon upplevde att den var mycket större på JMK än på övriga 

enheter vid institutionen.  

 

Peter Erell förklarade att varje bortfall av JMK:s studenter  

(för registrering och prestation) innebär en större ekonomisk 

förlust än ett motsvarande bortfall för studenter vid Film- eller 

Modevetenskapen, då journalistsstudenternas utbildning ”kostar 

mycket mer” räknat per student.  

 

Information från lärarrepresentanter   

 

Anna-Sofia Rossholm berättade:  

 

– Att det ofta är ”tomt här i korridoren”. Och ibland är det 

ingen i Filmhuset när det uppstår teknikproblem. 

Neddragningarna i administrativ personal i Filmhuset börjar 

nu bli kännbara.  

 

Mattias Johannesson informerade om: 

 

– Att de haft problem med den tentamensservice som 

administrerar digitala salstentor. Och han berättade att 

 förberett ett skriftligt klagomål som 

kommer att skickas in till avdelningen. Man anser att 

tentamensservice borde finnas tillgängliga med personal på 

plats vid digitala salstentor och även kunna nås på telefon 

vid problem.  

 

 

 

 

 



   

6 (8) 

 

Information från studeranderepresentanter   

 

Veronica Crispin Quinonez, rapporterade: 

  

– att sammanlagt tre studentrepresentanter sammanträtt för en 

månad sedan och att en ny SIMS-styrelse tillsatts med:  

 

o , ordförande 

o , vice ordförande 

o Veronica Crispin Quinonez, sekreterare  

 

 
§6. Beslut 1. Beslut om Verksamhetsplan 2023 (se kallelsens bilaga 5)  

Föredragande: Anja Hirdman 

 

Anja Hirdman informerade om att i årets Verksamhetsplan 

har det lagts in en tillbakablick på förra året, för att skapa en 

ökad transparens om vår verksamhet.  

 

IS beslutar att fastställa Verksamhetsplan 2023 enligt bilaga, 

med tillägg. Bonnierprofessor  som besökte 

institutionen i höstas 2022 kommer nu att läggas till.  

 

 

2. Beslut om Journalistik I och III (se kallelsens bilaga 6.1-6.2) 

[Föredragande: ] 

 

informerade om ärendet:  

Delkurserna inom JO1067 och JO1069 fick en tregradig skala 

efter revidering inför HT22. Då delkurser med betyg U-VG 

överstiger 50% av kursens totala omfattning måste slutbetyg på 

kursen sättas till U-VG. Då helkursbetyg är en del av 

basinformationen måste kursen inrättas och ny kurskod skapas. 

 

– JOI= JO1367 (motsvaras helt - utöver helkursbetyg av 

JO1067) 

– JOIII=JO1369 (motsvaras helt - utöver helkursbetyg av 

JO1069) 

 

De ”nya” kursplanerna för JO1367 resp JO1369 har exakt 

samma innehåll som (de tidigare kurserna JO1067 resp. 

JO1069), men de har nu fått en ny tregradig betygsskala och har 

nu tilldelats en ny kurskod.  
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Institutionsstyrelsen beslutar att, hos Humanistiska 

fakultetsnämnden, anhålla om inrättande av kurserna  

Journalistik I (JO1367, 30 hp) och Journalistik III (JO1369, 30 

hp) samt beslutar att fastställa dess kursplaner. Beslutet justeras 

omedelbart. 

 

Beslutet är villkorat av att Humanistiska fakultetsnämnden 

beslutar att inrätta kurserna. Datum för fastställande blir därmed 

samma som datum för inrättande. 

 

Prefekten gav  beröm för hans outtröttliga 

insatser för att införa en tregradig betygsskala. 

 

 

§7. Diskussion 

 

En diskussion fördes om institutionens ekonomi. 

  

§8. Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor hade inkommit. 

  

§9. Mötet avslutas 

 

Mötet avslutades. 

 

  

Kommande möten  Institutionsstyrelsen ändrar sina mötestider från och med januari 

2023 så att styrelsen ej sammanträder under sport-/påsk- eller 

höstlov: 

 

• Onsdag 1 februari 2023, 13:00-15:00, Bangsalen, JMK 

• Onsdag 8 mars 2023, 13:00-15:00, Seminarierum 1, Filmhuset 

• Onsdag 5 april 2023, 13:00-15:00, Bangsalen, JMK 

• Onsdag 3 maj 2023, 13:00-15:00, Seminarierum 1, Filmhuset 

• Onsdag 7 juni 2023, 13:00-15:00, Bangsalen, JMK 

 

 

 

  






